

**Zu / to 2008/15 UIP**

After first discussions in different meetings and working groups UIP realizes that it might be a problem to delete the definition of "mild steel" from chapter 6.8.2.1.18 as proposed in 2008/15 UIP. Therefore UIP makes an alternative proposal:

**Replace the proposed Text modification from document 2008/15 with the text below mentioned wording:**

Add the following sentence to footnote 3 in 6.8.2.1.18 as follows:

The definition „mild steel“ covers in this case also a steel mentioned in European material standards as "mild steel" and which minimum elongation at fracture is conforming to 6.8.2.1.12"

---

Nach ersten Diskussionen in diversen Meetings und Arbeitsgruppen hat UIP festgestellt, dass es ein Problem sein könnten den Begriff „Baustahl“ komplett aus dem Kapitel 6.8.2.1.18 zu entfernen wie in Papier 2008/15 UIP vorgeschlagen. Daher macht UIP hiermit einen alternativen Vorschlag:

**Ersetze den im Dokument 2008/15 UIP vorgeschlagenen Text durch den folgenden Wortlaut:**

Ergänze die Fußnote 3 in 6.8.2.1.18 wie folgt:

„Der Begriff „Baustahl“ umfasst in diesem Fall auch Baustähle, die in europäischen Werkstoffnormen als Baustähle bezeichnet werden und die Anforderungen von 6.8.2.1.12 hinsichtlich der Bruchdehnung erfüllen.“